
 

 

Zápis z jednání Komise Klubů 

Přítomen: Jiří Hýža (JH), Jan Hejna (JH-2), Karel Luksch (KL), Kateřina Vainert (KV), Milan Šorm (MŠ), 
Karel Luksch (KL), Martin Valík (MV) 

Omluven: Martin Srdínko, Vladimír Rozsypal, Martin Soušek 

Host: Akexander Pacek (AP), Eva Skořepová (ES),  Radim Vašík (RŠ), Miloš Kormunda (MK), Pavel 
Schwarz (PS), Štěpán Staniek (ŠS) 

 

Jednání on-line přes Teams 

Jednání proběhlo dle jednacího řádu B09 16.09:2024 prostřednictvím aplikace Microsoft Teams 

 

1. Začni s Jachtingem (Eva Skořepová) 
- Vzhledem k nízké účasti jsme vynechali prezentaci k této kampani. 

- Proběhla diskuse ohledně úbytku členské základny, především v LTQ.  

- Data ohledně akce „Začni s jachtingem“ budou k dispozici koncem listopadu 

- Byla otevřena otázka podpory klubů na základě účasti mládeže na závodech. Petr Přikryl 

informoval, že tento systém bude přepracován komisí mládeže vzhledem úbytku mládežnické 
základny. 

 

2. E-shop (Eva Skořepová) 

- Stručně představila e-shop a co lze na webu zakoupit, jako jsou zvýhodněné nákupy oblečení 
HH nebo potřeby a technické vybavení pro kluby, pořadatele a rozhodčí. 

 
3. Cestovní pojištění a pojištění plavidel (Štěpánka Fialová) 

JH a RV informovali o dpsotupném cestovním pojištění 

4. Pronájmy pozemků a smlouvy s povodími (Jan Hejna) 
- Jan Hejna: informoval o současném stavu a jednání ČYK a povodí Vltavy 
- Je potřeba zahájit jednání s Ministerstvem zemědělství postupovalo analogicky jako ostatní 

složky státu  
- JH: Byly dodány Mandáty k zastupování klubů ČSJ 

- Pavel Schwarz: ČYK jedná s povodím a snaží se najít shodu, protože klub není schopen 
požadovaný nájem generovat z vlastních zdrojů 

- Vyjednaná sleva 60% byla následně povodím uplatněna, nicméně byly generovány další 
náklady za lodě, které jsou  
 

5. Diskuse (Radim Vašík) 



- Radim Vašík: informace pro zástupce klubů a matrikáře ohledně webu a nových záležitosti: 

- Web se zrychlil ohledně přístupu k databázím tím, že jsme přešli do jednoho datacentra 
- Nastavení profilu, kde lze změnit přihlašovací a osobní údaje (požadavek na matrikáře klubů 

aby tyto údaje aktualizovali) 
- Zdravotní prohlídky: doporučuje se matrikářům klubů evidovat prohlídky v databázi webu i 

s ohledem na přihlašování do závodů a sdílení případných informací ohledně zdravotního 
omezení 

- Možnost pro kluby propojovat registry klubů a ČSJ ohledně aktualizace členské základy  
- Registrační řád B3 a upozornění na aktualizace potřebných údajů, ale také aktualizaci 

informací a dat klubů 
- V návaznosti na požadavky NSA a prioritizaci sportu je kladen důraz na databázi a správnost 

údajů v členských registrech kdy jsem upozorňováni na chyby v těchto registrech. 
- NSA k přehodnocování prioritizace sportu by mělo dojít v listopadu tohoto roku 

- Registry jsou důležité také z hlediska správnosti při žádostech klubů o různé druhy dotací 

z NSA 
- Příkazní smlouvy ohledně vybíráni startovného na závody přes platební bránu ČSJ za 

pořádající kluby 
- Byla rozeslána výzva ohledně tvorby CTL pro rok 2025  
- Burza rozhodčích- kluby mohou využívat pro nominace rozhodčích na své závody, kde je ne-

dostatek rozhodčích 
- Aktivity trenérů- účasti na přednáškách a školeních 
- Nový Scoring systém- je plán vyzkoušet již na některém z letošních závodů 
- KM požádala o přípravu tvorby žebříčků s ohledem na nominaci do sportovních center mlá-

deže 
- Tvorby žebříčků Lodních tříd a možnost vyhodnocování na základě databáze výsledků ČSJg.cz 
- webmaster@sailing.cz zasílání případných dotazů a podnětů týkajících se webů 
- Pavel Schwarz informoval, že bylo zahájeno jednání s Magistrátem Města Prahy ohledně pořá-

dání LODM 2026 a zařazení jachtingu do programu sportů. Jednání bude vedeno na úrovní 
Magistrát a ČSJ 

-  
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